
Zápis č. 1/2007 
ze zasedání Výkonného výboru FMS AČR dne 2. května 2007 

Praha 
 

 
Přítomni:       R. Ječmínek, M. Čada, K. Nauš, M. Sodomek, J. Charvát, J. Kuklík,  

P. Moravec, V. Procházková, V. Klatovský, J. Vaňková, G. Ittner,  
V. Benešová, M. Syrůček 

Omluveni:  L. Kamenický, P. Jalovecký, P. Jiran, M. Švejdová, V. Količ, A. Blažek 
Neomluveni: A. Jakoubi, M. Verner 
 
Program: 
1. Kontrola zápisu č. 3 ze zasedání 5. 12. 2006 
2. Zprávy z FIM Conference meeting 
3. Delegace činovníků 
4. Informace k reprezentaci 
5. Zprávy předsedů výkonných výborů a komisí – informace o školení 
6. Různé 
 
1. Kontrola zápisu č. 3 ze zasedání 5. 12. 2006 
Zápis byl schválen bez připomínek. 
 
2. Zprávy z FIM Conference meeting 
Zprávu předložil GS FMS. 
M. Syrůček upozornil, že 60 dní  před konáním podniku musí vedoucí lékař 
vybraných závodů MS zaslat na FIM formulář – Apendix F. Tento formulář zašle 
lékař na FMS a FMS jej předá na FIM.  
Úkoly pro GS FMS – Zajistit včasné odeslání tohoto formuláře na FIM.  
     Dotázat se na FIM, z jakého důvodu neprošli čeští lékaři testy 

 při školení FIM v Praze. 
S platností od 1. 1. 2007 musí mít jezdci, žádající o licenci na MS Cross Country 
speciální kardiovyšetření.  
Vladimír Klatovský se v Ženevě zúčastnil zasedání ekologické komise FIM a 
informoval o změnách rozměru ekologických rohoží pro závody MS a ME. Na SZM 
jezdci tuto rohož mít nemusí. 
 
3. Delegace činovníků 
Předložené delegace byly schváleny bez připomínek. 
 
4. Informace k reprezentaci 
Úkolem všech svazů je rozdělit reprezentační peníze do konce července 2007. 
Přítomní předsedové všech svazů s tímto souhlasí.  
 
5. Zprávy předsedů výkonných výborů a komisí – informace o školení 
Předseda SPD P. Moravec předložil návrh nového složení VV SPD a návrh změny 
Organizačního a jednacího řádu SPD AČR.  VV FMS oba tyto návrhy schválil bez 
připomínek a doporučuje je ke schválení na zasedání Prezidia AČR.  
 
Dle informací M. Sodomka měl VV SZM v roce 2007 již 2 zasedání. Proběhlo školení 
jezdců i činovníků a byly již rozděleny 2/3 reprezentačních peněz. 



Předseda Svazu endura J. Kuklík zmínil 2 odjeté podniky M ČR Cross country a 1 
endura. Naši jezdci se zúčastnili závodu ME v Itálii, kde se jich 5 umístilo do 8. místa.  
Kalendář M ČR endura je beze změny. 
 
Předseda Svazu TZM J.Charvát informoval o úspěchu na MS v motokrosu tř. side, 
kde bratři Čermákovi jsou na pátém místě v průběžném pořadí. Umístění do 8.místa 
by měli  dosáhnou v MS třídy MX3 v motokrosu jezdci Zaremba a Žerava. S výjimkou 
juniorů odstartovaly všechnny české mistrovské seriály, junioři zahájí mistrovskou 
sezónu úvodním podnikem 12.5. 
 
Svaz sportovní mototuristiky – naši jezdci se zúčastní jako každý rok podniku FIM 
Rally. Domácí soutěž probíhá bez problémů.  
 
Svaz trialu – odjelo se halové mistrovství a probíhají přípravy na závod MS 
v Kramolíně.  
 
Předsedkyně lékařská komise doktorka Procházková naplánovala zasedání komise  
na středu 13. 6. 2007. Předsedové jednotlivých svazů budou informovat své jezdce  
o možnosti požádat si ze zdravotních důvodů o výjimku, která se týká braní léků, 
uvedených na seznamu zakázaných látek. Toto musí být učiněno jezdcem  21 dní 
před konáním podniku. Předseda PD žádá o častější dopingové kontroly.  
 
Předseda ekologické komise Vladimír Klatovský předložil návrh úprav Řádu ŽP pro 
rok 2007. Návrh byl schválen s připomínkou, aby zde byly uvedeny oba rozměry 
ekologických rohoží, které jsou odlišné pro MS a  ME od M ČR. Oba tyto rozměry 
mohou být na českých mistrovských podnicích používány.  
 
Technická komise připravila v úvodu roku opět dvoudenní školení, v roce 2007 má 
49 činovníků a 7 asistentů. Školení budou probíhat vzhledem ke každoročním 
závažným změnám pravidelně každý rok před sezónou.  
 
6. Různé 
6.1. Pro nadcházející roky bude VV FMS schvalovat akreditované novináře.  
6.2. Vladimír Klatovský pořádá školení na téma ochrana životního prostředí, kterého 
se může zúčastnit každý pořadatel. Termíny 22. 5. – Nový Vestec, 24. 5. – Hořice 
v Podkrkonoší. 
6.3  Prezident AČR seznámil VV FMS s rozdělením první části neinvestičních dotací 
občanského sdružení AČR svým subjektům z oblasti motocyklového sportu. 
6.4. FMS zvýší kontrolu v dodržování povinností reprezentantů a pořadatelů, 
vyplývajících s uzavřených reprezentačních smluv. 
 
Zapsala: J. Vaňková 
 


